
Na aanleiding van het artikel in de AD van 1-2-2021, de “Haagse Corruptieaffaire” heeft de Rijswijkse 
PvdA de volgende vragen over BIBOB wetgeving en eigen integriteit.

 Wordt er op overeenkomsten van de gemeente op BIBOB getoetst?
 Welke criteria hanteert de gemeente voor BIBOB onderzoek?
 Hoeveel BIBOB toetsen heeft de gemeente de afgelopen 5 jaar laten doen?
 Wordt BIBOB toets als ontbindende voorwaarde opgenomen in (intentie)overeenkomsten?
 Zo ja, op welke huidige overeenkomsten en op welke wijze?
 Op welke wijze wordt dit vastgelegd en beschikbaar gesteld voor Raad en inwoners?

Op welke wijze zorgt de gemeente dat “Haagse corruptiepraktijken” zich niet kunnen voordoen in 
Rijswijk? 

 Op welke wijze draagt de gemeente zelf zorg dat wethouders/college/ambtenaren een 
integriteitsstandaarden handhaven? 

 Hoe wordt integriteit juist in vastgoedontwikkeling geborgd?
 Op welke wijze wordt dit vastgelegd en beschikbaar gesteld voor Raad en inwoners?


